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Zápis  z jednání  Kontroíního  výboru  Zastupitefstva  města  Soběslavi

Datum: 16.1.2019

Místo: MěÚ Soběslav,  místnost  308

Účastnící: předsedkyně  KV:  Ing. Iveta IS/latějů

členové:  František  Dukát

Mgr. Radek  Fiala

Václav  Nedvěd

omluven:  Jaroslav  Himpan

host:  Mgr. Pavel  Lintner

zapisovatelka:  Miloslava  Samcová

ověřovatel  zápisu:  Váďav  Nedvěd

Pro jednání  KV byíy zaslány  vybrané  materiály  z RM (usnesení  s termíny  plnění  a

zodpovídajícícmi  osobami  a některé  přílohy  usnesení).

V návazností  na minulé  jednání  byl tentokrát  jako  host přizván  místostarosta  města

Mgr.  Pavel  Lintner  za  účelem  obeznámerrí  členů KV s plánovanými  změnami

v oblasti  parkování  v centru  města.  Původně  plánovaný  systém  rezidentních  karet

vkombinaci  sčasově  omezeným  parkováním  by  nebyl  vyhovující  zdůvodu

přílišného  počtu  těchto  karet  (několikanásobek  oproti  množství  parkovacích  míst).

Bude tedy s největší  pravděpodobností  zachován  současný  systém,  tedy časově

omezené  stání  ve vybraných  částech  náměstí  a neomezené  ve zbylých  částech,

budou  však  provedeny  drobné  úpravy  (změna  doby,  po kterou  je možné  parkovat  na

časově  omezeném  stání  apod.).  Obdobný  systém  bude  v přilehlých  ulicích.  Dále byl

zmíněn  nárůst  počtu  parkovacích  míst  v Bezděkově  ulicí a uvedeny  další  potenciální

možné lokality  k rozšíření  nebo zavedení  dalšich  parkovaďch  míst (autobusové

nádraží  atd.). Parkovací  místa by rovněž  mohla  vzniknout  ve dvoře  KDMS,  zatím

však není jasná  jeho  finální  podoba.  V ulici Horní příkopy  by měl být zachován

obousměrný  provoz  i alej, měly  by zde být však  vybudována  dvě místa  pro vyhýbání,

která  by měl-a-zlepšit  depravn-í  situaci.

Byl vznesen  dotaz  ze strany  Mgr. Fialy  na příspěvek  pro organizaci  Prevent  99,

Strakonice  na konkrétní  činnosti,  které  jsou ve městě  prováděny.  Byly předloženy

informace  a materiály  týkající  se této problematiky,  velká část jich je však tajná

z důvodu  ochrany  osobních  údajů nebo  zachování  anonymity.  K tomuto  tématu se

může  KV vrátit  na některém  z příštích  jednání.



Inten

Datum příštího  jednání  KV bude určeno  podle  výsledku  hlasování  v internetové

aplikaci  Srazovník  (odkaz  zašle  Ing.  Matějů)  a mělo by být až po následujícím

zasedání  ZM.

Jednání  KV bylo  ukončeno  v 17:10  hod.

Zapsala:  Miloslava  Samcová

V Soběslavi  16.1.2019

Ing. Iveta  Matějů

předsedkyně  KV

Václav  Nedvěd

ověřovatel  zá isu


